

**SYARAT KEMASUKAN PROGRAM
IJAZAH SARJANA MUDA UNDANG-UNDANG DENGAN KEPUJIAN**

BIL	(i) Program Pengajian (ii) Kod (iii) Tempoh Pengajian	KELAYAKAN MINIMUM STPM
ALIRAN SAINS DAN SASTERA		
1.	<p>Sarjanamuda Undang-undang dengan Kepujian KL00 8 semester</p> <p>Calon-calon akan mengikuti kursus sivil dan syariah dalam program ini.</p>	<p style="text-align: center;">Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Lulus STPM dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.33;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya minimum Gred B+ (3.33) dalam matapelajaran berikut:</p> <p>Pengajian Am</p> <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B pada peringkat SPM dalam lima (5) matapelajaran termasuk matapelajaran Bahasa Inggeris dan Bahasa Melayu</p> <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya MUET Tahap 4 (Band 4)</p> <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Cemerlang temuduga.</p>

BIL	(i) Program Pengajian (ii) Kod (iii) Tempoh Pengajian	KELAYAKAN MINIMUM MATRIKULASI / ASASI KPM
ALIRAN SAINS, PERAKAUNAN DAN UNDANG-UNDANG		
3.	<p>Sarjanamuda Undang-undang dengan Keahlian KL00 8 semester</p> <p>Calon-calon akan mengikuti kursus sivil dan syariah dalam program ini.</p>	<p style="text-align: center;">Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Lulus Matrikulasi/Asasi KPM dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.33,</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B pada peringkat SPM dalam lima (5) mata pelajaran termasuk Bahasa Inggeris dan Bahasa Melayu</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya MUET Tahap 4 (Band 4)</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Cemerlang temuduga.</p>

BIL	(i) Program Pengajian (ii) Kod (iii) Tempoh Pengajian	KELAYAKAN MINIMUM DIPLOMA
DIPLOMA SETARAF		
5..	<p>Sarjanamuda Undang-undang dengan Keputusan KL00 8 semester</p> <p>Calon-calon akan mengikuti kursus sivil dan syariah dalam program ini.</p>	<p style="text-align: center;">Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dalam mana-mana bidang berikut dari institusi pendidikan yang diiktiraf oleh Universiti dan Agensi Kelayakan Malaysia (MQA) dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.33:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Undang-undang; • Perakaunan; • Pengajian Islam; • Pentadbiran Awam; • Ekonomi; dan • Pengajian Perniagaan. <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya MUET Tahap 4 (Band 4)</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Cemerlang temuduga.</p>

BIL	(i) Program Pengajian (ii) Kod (iii) Tempoh Pengajian	KELAYAKAN MINIMUM STAM
7.	<p>Sarjanamuda Undang-undang dengan Kepeujian KL00 8 semester</p> <p>Calon-calon akan mengikuti kursus sivil dan syariah dalam program ini.</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya pangkat Jazyid Jiddan dalam Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM)</p> <p>dan</p> <p>Mendapat mendapat sekurang-kurangnya Gred B pada peringkat SPM (5) termasuk Bahasa Inggeris dan Bahasa Melayu</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya MUET Tahap 4 (Band 4)</p> <p>dan</p> <p>Cemerlang temuduga.</p>

BIL	(i) Program Pengajian (ii) Kod (iii) Tempoh Pengajian	KELAYAKAN MINIMUM A LEVELS / IB
8.	<p>Sarjanamuda Undang-undang dengan Keputjian KL00 8 semester</p> <p>Calon-calon akan mengikuti kursus sivil dan syariah dalam program ini.</p>	<p style="text-align: center;">Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p><u>A LEVEL</u></p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya satu (1) Gred A dan dua (2) Gred B dalam tiga (3) matapelajaran</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya MUET Tahap 4 (Band4)/TOEFL 600/IELTS 6</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Cemerlang temuduga.</p> <p><u>IB</u></p> <p>Memilik kelayakan IB dengan mendapat sekurang-kurangnya skor 30 mata</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya MUET Tahap 4 (Band 4)/TOEFL 600/IELTS 6</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Cemerlang temuduga.</p>